
 

 

30. Ons schoolgebouw (3) 

En zo verrees er op een kaal veld tegenover de molen het schoolgebouw voor 

de kinderen van 

Beringe. Om goed 

onderwijs te kunnen 

geven, had men 

meesters/ juffen nodig 

en daarom verschenen 

er in plaatselijke bladen 

en streekbladen 

oproepen om te 

solliciteren, zoals in 

bijgevoegd bericht. 

De gemeenteraad van Helden discussieerde over het maken van de banken 

voor de leerlingen. De inhoud van het verslag willen we u niet onthouden.  

 

“Aanmaak schoolbanken voor de school te Beringen. 

De voorzitter stelt voor de banken alhier te laten maken, omdat voorgaande 

jaren gebleken is, dat ze hier even solied en net zoo goedkoop kunnen geleverd 

worden als elders. 

De heer J. W. Janssen gaat hiermede accoord, doch wenscht alsdan verdeeling 

van het werk. De heer L. Stappers wenscht eerst prijsopgave elders te vragen, is 

er toch voor, dat de banken hier gemaakt worden, mits de prijs hier gelijk of 
althans niet veel hooger is.  

Eerstesteenlegging aan de school te 

Beringe. 

De voorzitter deelt mede, dat de steen 

gearriveerd en zal binnenkort worden 

ingezet. Spr. vraagt verder of de heele 

raad wil meegaan, of dat het wenschelijk 

is, dat B. en W. alleen gaat. 
Verschillende leden wenschen het 

laatste. 

De voorzitter vraagt aan den Raad een 

blanco crediet voor tractatie der 

metselaars. 

De heer Stappers gaat hiermede 

accoord, mits het bedrag niet te hoog is, 

daar de belastingen wel beter gebruikt 
kunnen worden. 

Het blanco krediet wordt verleend.”  

 

Ook in die dagen reeds een kwestie van letten op de centen. Dat men 

desondanks toch een traktatie voor het werkvolk over had, was lovenswaardig. 

En eveneens gunde men een plaatselijke ondernemer het werk. Welke firma 

zou de opdracht voor het maken van de banken gekregen hebben? 
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